
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 183
Kan ministeren - i lyset af Fødevarestyrelsens nyhed "Ikke alle sobesætninger
klar til 2013-krav" af 28. november 2012 - oplyse, om Ministeriet for Fødeva-
rer, Landbrug og Fiskeri eller andre offentlige myndigheder har videregivet de
indhentede tal til EU, og kan ministeren i bekræftende fald oplyse, i hvilken
form og sammenhæng dette er sket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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